
 

CoMedia ry 

Hallituksen kokous 2/2025 

Aika: 21.1.2023 klo 9 

Paikka: D115 

 

Jakelu:  

Lassi Ojanperä, Riia Pulkkinen, Aada Keronen, Elisa Keinonen, Lotta 
Naumanen, Saana Sammalo, Sanni Rytkönen, Alina Sydänlammi, Venla 
Mäkelä, Viivi Korhonen, Iiris Pernu, Julius Pentti 

 

ESITYSLISTA 

§1 Kokouksen avaus 

Esitys: Kokous avataan ajassa  

Päätös: Kokous avattiin ajassa 9.02 
 

§2 Osallistujien toteaminen 

Esitys: Todetaan läsnä olevat osallistujat. 

Päätös: Paikalla olivat Lassi Ojanperä, Riia Pulkkinen, Aada 
Keronen, Elisa Keinonen, Lotta Naumanen, Saana Sammalo, 
Sanni Rytkönen, Alina Sydänlammi, Venla Mäkelä, Viivi 
Korhonen, Iiris Pernu, Julius Pentti 
 

§3 Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

Esitys: Valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat. 

Päätös: Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Aada 
Keronen ja Elisa Keinonen. 

 

§4 Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 



 

Päätös: Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

§5 Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi 

Esitys: Hyväksytään esityslista työjärjestykseksi. 

Päätös: Hyväksyttiin esityslista työjärjestykseksi. 
 

§6 Viimeaikaiset kulut ja suuremmat (yli 50€) tulot 

Esitys: Hyväksytään viimeaikaiset kulut ja suuremmat tulot 

Päätös: Hyväksyttiin viimeaikaiset kulut ja suuremmat tulot 

- Oy Fondis AB + 600€: Haalaripaikka ja 2024 hallituksen 
edustuspaitojen sponsorointi 

- Vaasan Yliopisto / Markkinoinnin ja viestinnän yksikkö + 500€ 
—> Akateemisen yksikön tuki CoMedia ry:n coctailtilaisuuteen 

- Vaasan Yliopisto / Pomedia + 300€ —> Haalaripaikka: 
sääripaikka 

 

§7  Ilmoitus- ja ajankohtaiset asiat 

Esitys: Käydään läpi ilmoitus- ja ajankohtaiset asiat 

Järjestöseminaari  

Haalarimerkkikilpailu 

Hallitusmökki 

Päätös: Käytiin läpi ilmoitus- ja ajankohtaiset asiat:  

Puheenjohtaja kertoo järjestöseminaarista ja sen aikataulusta.  

Keskusteltiin haalarimerkkikilpailusta. 

Keskusteltiin hallitusmökkiin liittyvistä asioista.  

 

§8 Vyy-kummin kuulumiset 

Esitys: Käydään läpi Vyy-kummin kuulumiset. 

Päätös: Vyy-kummi kertoi, että hänellä ei ole tällä hetkellä 
ilmoitusluontoisia asioita.  

Mobile User



 

 
§9 Ydinviestin yhteyshenkilö 

 
Esitys: Valitaan hallituksen keskuudesta Ydinviestin 
yhteyshenkilö 
 
Päätös: Valittiin Ydinviestin yhteyshenkilöksi Iiris Pernu. 

 
§10  Viestintävastaavien kuulumiset 

 
Esitys: Viestintävastaavat kertovat kuulumiset 
 
Päätös: Viestintävastaava Aada kertoi, että kuvaukset ovat klo 

10 torstaina.  
 

 

§11  Yrityssuhdevastavan kuulumiset  

Esitys: Yrityssuhdevastaava kertoo kuulumiset 

Päätös: Yrityssuhdevastaava Venla kertoi viimeaikaisista 
sopimuksista. Haalareihin on saatu jo useampi yritys mukaan. 
Vanhoja yhteistyösopimuksia on uusittu.  

 

§12  Viestintäkanavan avaaminen 

Esitys: Keskustellaan uudesta viestintäkanavasta, 
viestintävastaava Aada Keronen kertoo ideasta.  

Päätös: Päätettiin perustaa CoMedian jäsenistön yhteinen 
viestintäkanava Telegrammiin. Tavoitteena on helmikuun 
aikana edistää tätä.  
 

§13  Puhelinmikrofonien hankinta 

Esitys: Viestintävastaava ehdottaa, että hankitaan yksi tai 
enemmän puhelinmikrofoneja erilaisia sosiaalisen median 
videoiden tekemiseen. Keskustellaan mahdollisuudesta hankkia 
CoMedian käyttöön mikrofonit.  

Päätös: Päätettiin ostaa CoMedian käyttöön yksi mikrofoni. Sen 
hinta on 29,90 €.  



 

 

§14  Kopokuulumiset  

Esitys: Kopo kertoo kuulumiset  

Päätös: Kopo kertoi viimeaikaiset kuulumiset, Yliopisto on 
tehnyt linjauksen, jonka mukaan parigraduja suositellaan 
ensisijaisesti. Lisäksi Puheenjohtaja, varapuheenjohtaja ja kopo 
ovat tavanneet dekaanin kanssa. Tapaamisessa keskusteltiin 
esimerkiksi mahdollisuudesta tarjota kurssi myös vaihto-
opiskelijoille. 

 

§15  Vuosijuhlien edustuksien taloudellinen tukeminen 

Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin osallistumisen taloudellisesta 
tukemisesta. 

Päätös: Keskusteltiin asiasta, ja päätettiin siirtää päätöksen 
tekemistä myöhempään ajankohtaan. Talousvastaava Saana 
selvittää mahdollisuutta tukemiseen.  

 

§16  Vyyn vuosijuhlat 

Esitys: Keskustellaan edustuksesta sekä vuosijuhlalahjasta. 

Päätös: Käytiin keskustelua Vyyn vuosijuhlista, Sanni ja Lotta 
edustavat CoMediaa Vyyn vuosijuhlissa. Päätettiin, että 
vuosijuhlalahjaksi tehdään 30 € lahjoitus Mieli ry:n hyväksi. 

 

§17  Campin haalarimerkki  

Esitys: Campin päätoimittaja esittää, että lehden tuomista 
mainostuloista osa voidaan käyttää Campin omaan 
haalarimerkkiin. Keskustellaan tulojen siirtämisestä 
haalarimerkkien käyttöön. 

Päätös: Päätettiin, että tilataan Campille omia haalarimerkkejä, 
joita annetaan Campiin kirjoittaneille.  

 

§18  Veripalvelun luovutuskilpailu 



 

Esitys: Käydään läpi Veripalvelun verenluovutuskilpailua ja 
keskustellaan siihen osallistumisesta.  

Päätös: Päätettiin osallistua kilpailuun. 

 

§19  Yhteistyö muiden viestinnän ainejärjestöjen kanssa 

Esitys: Käydään keskustelua mahdollisesta tapahtuman 
järjestämistä toisen viestinnän ainejärjestöjen kanssa.  

Päätös: Elisa kertoi, että hän on ollut yhteydessä muihin 
viestinnän ainejärjestöihin. Myös kopo Viivi haluaa tehdä 
yhteistyötä muiden viestinnän ainejärjestöjen kopojen kanssa. 

 

§20  Käteiskassasta luopuminen 

Esitys: CoMedialla on olemassa käteiskassa. Keskustellaan 
käteiskassasta luopumisesta. 

Päätös: Päätettiin luopua käteiskassasta.  

 

§21  Tulevat tapahtumat 

Esitys: Käydään läpi tulevat tapahtumat 

Yökylä-Kaverisitsit 

 C-sählyt  

Hyvinvointitapahtumat  

 

Päätös: Tapahtumavastaava Sanni kertoi Yökylässä- kaverisitseistä. 
Valmistelut ovat hyvässä vaiheessa. 

 

Vyy-kummi Julius Pentti poistuu ajassa 10.02. 

 

Elisa kertoi, että C-sählyt tullaan järjestämään samassa paikassa kuin 
viime vuonna. Suunnittelu jatkuu. 

Iiris kertoi, että CoMedian vuoden ensimmäinen hyvinvointitapahtuma 
on ystävänpäiväkorttien koristeluilta 13.2. 



 

 

§22  Menneet tapahtumat 

Esitys: Käydään läpi menneet tapahtumat 

CoMedian koulutuspäivä 

Tutin lumenveistot  

Campin toimituskokous 

 

Päätös: Käytiin läpi menneet tapahtumat 

CoMedian koulutuspäivä oli onnistunut. 

Tutin lumenveistot sujuivat hyvin. Saavutettiin 2. sija.  

Lotta kertoi, että Campin toimituskokous meni hyvin.  

 

§23  Muut esille tulevat asiat  

Esitys: Käydään läpi muut esille tulevat asiat 

Päätös: Käytiin läpi muut esille tulevat asiat:  

Campin päätoimittaja Lotta kertoi, että ensimmäinen Camp 
edistyy hyvällä tahdilla.  

 

§24  Seuraava kokous ja kokouksen päättäminen 

Esitys: Päätetään seuraavan kokouksen ajankohdaksi 4.2.2025 klo 9. 

Päätös: Päätettiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi 4.2.2025 klo 9. 

 

Kokous päätettiin ajassa 10.18 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

   Lassi Ojanperä       Riia Pulkkinen 

   Puheenjohtaja            Sihteeri 

 

 

 

 

Olemme Vaasassa 27.1.2025 tarkastaneet tämän pöytäkirjan ja todenneet 
sen kokouksen kulkua vastaavaksi.  

 

 

 

 

 

      Aada Keronen      Elisa Keinonen 

    Viestintävastaava                         Projektivastaava 
     

Riia Pulkkinen

Mobile User




